
 

Saksliste og referat SU-SMU 

 

Re videregående skole  
 

 

Skoleår:  2022/2023    

 Møtedato:20.03.23 

Roller i SU-SMU   Navn  
Leder (elev)   Maria Ionescu 

Nestleder (elev)  Amalie Bu Skjeggestad 

Andre elevrepresentanter    Anine Sjøblom 
Thomas Schlytter-Hansen 
Martin Brattekværne Bakke 
Andrea Strøm 
Simen Sletvold Orerød 
Per-Henning Johnsen Haga 
Hedda Buom 
Kaja Simonsen  

Rektor/skolelederrepresentant   Sindre Leuschner Bjerkeseth 

Ansattrepresentant(er)   Marianne Bøhle 

Skoleeierrepresentant   Anita Larsen 

Representant skolehelsetjenesten Anette Marie Ustad 

 

 

Det skal føres referat fra alle møter i SU-SMU.  



 

 

Saksliste og referat SU-SMU 

Saksliste og referat lagres med skolens navn og møtedato i kanalen Referat og informasjon i 

Teamet OF-SU-SMU. Frist: Seinest 1 uke etter møtedato. 

I referatet skal det komme tydelig fram hvem som får ansvar for å følge opp en sak, med 

tidsfrist. 

Jf rutinen har rektor ansvar for at saksliste og referat også gjøres tilgjengelig på skolens 

hjemmeside. 

 

 

Til stede:  

Saksnr  Saksliste  Referat med ansvar og frister  

SMU-saker (saker som omhandler læringsmiljø) 

Fast sak  Rektor informerer om oppfølging 

av saker fra forrige møte, hvordan 

er innspillene fra SU-SMU fulgt 

opp?  

Søppel i kantina – jobbe med holdninger. Elevveiledere mer til 

stede i kantina.  

Skolegensere – kan være en faktor ift tilhørighet. Skal tas opp av 

politikerne som ser på om dette kan bli noe for alle skoler 

Mobilbruk og skjermbruk: Jobbe videre sammen med elevene om 

hvordan vi kan finne gode løsninger.  

Parkering på grusbanen: Hullene skal fylles med grus. 

Kantinesamarbeid: Skolen overtar drift av kantina fra neste 

skoleår. Samarbeidsmøte 17.april - med elever fra 

kantinekomiteen.  

21/2022-

2023 

 Saker fra elevrådet  Prøvde å få litt respons om Hei-uka.  

Påminnelse om årsmøte og at folk tenker på om de 

ønsker verv 

Tema-uke. Komité er klar. Møte etter påske.  

Parkering: Snakka om at folk må tenke på hvordan de 

parkerer. Ta det med til klassene som en påminnelse 

Vannautomat v U50 – sjekke at den fungerer 

Ladetårn trengs på U21a 

Ønske om større størrelse på tamponger i automatene – 

fylle opp den som er der. Ønske om speil i garderobene 
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(spilt inn til kommunen). Kaldt i underetasjen. 

Utfordringer med dårlig luft i klasserom. 

Ta en runde om puffer som er flytta fra HO.  

Stolene på biblioteket må stå der og ikke fjernes. Sett 

dem tilbake hvis de er flyttet på.  

Utfordring at ST ikke har “sitt” område. Ønske at man 

blander seg i pauser, men det kan være en utfordring at 

elever som har fritimer forstyrrer andre elever som har 

undervisning. Strenge regler for hva som kan plasseres 

hvor i gangene. Forslag om flere benker på uteområdene. 

Benker er produsert og skal plasseres ut.  

22/2022-

2023 

Bruk av verktøykassa for 

evaluering av undervisning 

Hvordan har det gått med verktøykassa for evalueringa av 

opplæringa? (sharepoint.com) 

Informasjon fra Anita. En undersøkelse blant lærerne om 

hvordan dette er brukt.  

Hvordan har elevene opplevd det? Det brukes mye Forms og 

OneNote for tilbakemeldinger og egenvurderinger. Opplever 

ikke alltid at tilbakemeldingene følges opp. Viktig for 

elevene å få tilbakemelding fra læreren.  

Stort spenn i hvordan dette gjennomføres av lærerne.  

16.mars var det en gjennomgang med avdelingsledere og 

representant fra fylket om dette.  

23/2022-

2023 

Hei-uka. Et lite referat Komiteen skal ha et evalueringsmøte og kanskje sende ut 

en Forms der folk kan komme med innspill. Oppmøtet 

kunne vært enda bedre, både fra elever og ansatte.  

Veldig god jobb av komiteen.  

Komiteen bør velges på oppstartsseminaret. 

 24/2022-

2023 

 Årsmøte elevrådet 23.03. Fylkeshuset. Første årsmøte som er på denne tida av året 

og første gang vi gjennomfører valg på våren.  

Valg av nytt styre 

Informasjon fra Fylkesungdomsrådet v/Lina 

https://vtfk.sharepoint.com/sites/innsida-siste-nytt/SitePages/nyheter-Evaluering-av-verkt%C3%B8ykasse-for-evaluering-av-oppl%C3%A6ringa.aspx?xsdata=MDV8MDF8fGM1NmExMWJmMDc1NzRlODZhY2U5MDhkYjFiZTVlYWZlfDA4ZjM4MTNjOWYyOTQ4MmY5YWVjMTZlZjdjYmY0NzdhfDB8MHw2MzgxMzQ0NDY1MDcwNzY4NDF8VW5rbm93bnxWR1ZoYlhOVFpXTjFjbWwwZVZObGNuWnBZMlY4ZXlKV0lqb2lNQzR3TGpBd01EQWlMQ0pRSWpvaVYybHVNeklpTENKQlRpSTZJazkwYUdWeUlpd2lWMVFpT2pFeGZRPT18MXxNVFkzTnpnME56ZzBPVFl3TXpzeE5qYzNPRFEzT0RRNU5qQXpPekU1T2prd05qUmpZMlEzTWpka1lqUmpOMlU0T0RKak16TmhabUpsTXpRNE16Wm1RSFJvY21WaFpDNTBZV04yTWc9PXw5NTNhMDhhOWJkMDg0MTFkYWNlOTA4ZGIxYmU1ZWFmZXwzYmZjNjE1YjY5ODY0MGZjYmZiMmFkMDEyNDI3YTg2ZA%3D%3D&sdata=YkdnTlUyUlUwQmVhdThkcFlvbkt0NlF2NjdJYjVJVSt3RStzZ0xZR0VMbz0%3D
https://vtfk.sharepoint.com/sites/innsida-siste-nytt/SitePages/nyheter-Evaluering-av-verkt%C3%B8ykasse-for-evaluering-av-oppl%C3%A6ringa.aspx?xsdata=MDV8MDF8fGM1NmExMWJmMDc1NzRlODZhY2U5MDhkYjFiZTVlYWZlfDA4ZjM4MTNjOWYyOTQ4MmY5YWVjMTZlZjdjYmY0NzdhfDB8MHw2MzgxMzQ0NDY1MDcwNzY4NDF8VW5rbm93bnxWR1ZoYlhOVFpXTjFjbWwwZVZObGNuWnBZMlY4ZXlKV0lqb2lNQzR3TGpBd01EQWlMQ0pRSWpvaVYybHVNeklpTENKQlRpSTZJazkwYUdWeUlpd2lWMVFpT2pFeGZRPT18MXxNVFkzTnpnME56ZzBPVFl3TXpzeE5qYzNPRFEzT0RRNU5qQXpPekU1T2prd05qUmpZMlEzTWpka1lqUmpOMlU0T0RKak16TmhabUpsTXpRNE16Wm1RSFJvY21WaFpDNTBZV04yTWc9PXw5NTNhMDhhOWJkMDg0MTFkYWNlOTA4ZGIxYmU1ZWFmZXwzYmZjNjE1YjY5ODY0MGZjYmZiMmFkMDEyNDI3YTg2ZA%3D%3D&sdata=YkdnTlUyUlUwQmVhdThkcFlvbkt0NlF2NjdJYjVJVSt3RStzZ0xZR0VMbz0%3D
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Kan det være lurt å ha en egen arrangementsansvarlig. 

Kan det være samme person som er 

Informasjonsansvarlig? 

 25/2022-

2023 

Utfordringer med rot i 

kantina. Innspill fra 

Psykologiklassen til BHI. 

 Psyk.klassen har jobba med dette som et prosjekt. 

Kommer med noen innspill til hvordan vi kan endre 

adferdsmønster i kantina mtp søppel og rot.  

Straff eller belønninger?  

Flere søppelkasser og kasser til pant.  

Ideer til belønning: Trekke ut vinnere av gavekort til 

elever som har gjort noe bra, dele ut drops til tilfeldige 

elever som gjør noe bra.  

SMU liker ideene.  

Sindre tar med brevet fra BHI og klassen inn i ledergruppa 

og møte med drift. SMU må jobbe videre med ideer. 

Elevveilederne kan ha med litt drops og dele ut 

Ikke glem grupperom på biblioteket.  

26/2022 - 

2023 

Jodel og navngitte elever Mye mot russegrupper og elever beskrives ofte i stedet 

for at man navngir. Vanskelig å få dette bort. Få som 

navngir. Veldig lite i forhold til andre skoler.  

I noen tilfeller kan dette være uskyldig fordi man er to om 

å skrive om hverandre, i en spøkefull tone. Men hva hvis 

noen tar meldinger veldig inn over seg.  

Går an å spørre hvis man lurer.  

Man bør heller rapportere én gang for mye enn en gang 

for lite.  

Eventuelt Pant – hvor mye kommer inn 

i løpet av året? 

 

SU-saker (saker som omhandler det fysiske miljøet, mer administrative tema) 
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